
Schriftelijke beantwoording vragen GemeenteBelangen:

Hieronder volgt een schriftelijke beantwoording van de vragen zoals gesteld tijdens de raadsvergadering 

van 23 juni 2022 door GemeenteBelangen:

1. Gemeente Belangen heeft er in de agendacommissie al voor gepleit om gebiedsproces rond de Sallandse 

Heuvelrug op de agenda te plaatsen. Kan de wethouder dit toezeggen?

Antwoord: Maandag 20 juni is er in de agendacommissie over gesproken en is er besloten om een memo 

naar de raad te sturen over de informatie die is gedeeld tijdens het veldbezoek voor raadsleden afgelopen 

vrijdag 17 juni. Conform de wens van de agendacommissie ligt deze memo nu voor u. Het is aan de raad om 

te bepalen om hierover alsnog een rond de tafel te organiseren. 

2. Hoe ver is het gebiedsproces nu gevorderd en wanneer worden besluiten verwacht?

Antwoord: Het gebiedsproces betreft de gebiedsgerichte aanpak stikstof.  Hier houdt het Nationaal Park 

zich nadrukkelijk niet mee bezig. Het Nationaal Park heeft geen link met gebiedsproces en gaat hier ook niet 

over. Het Nationaal Park Sallandse Heuvelrug heeft ons verzocht of we willen meedoen met de verkenning 

om het Nationaal Park te verbreden naar een groter gebied. In 2021 is gestart met de verkenning en die 

loopt tot eind 2023. Tot eind 2023 zal er uitvoering worden gegeven aan de programmalijnen uit het 

activiteitenplan (procestrajecten &  uitvoeringsgerichte pilotprojecten).  Het activiteitenplan kunt u 

terugvinden in de eindevaluatie 2021 die wij u eind 2021 hebben toegestuurd. In augustus 2023 wordt de 

balans opgemaakt of de verbreding van Nationaal Park Sallandse Heuvelrug voor de partners voldoende 

oplevert en definitief onderdeel willen worden van het Nationaal Park Sallandse Heuvelrug. Tussentijds 

monitort het Nationaal Park de Sallandse Heuvelrug de voortgang. Graag verwijs ik ook naar de 

informatienotitie die 1 maart 2022 naar u toe is gezonden.    

3. Wat is de rol van de gemeente Raalte op dit moment? 

Antwoord: De gemeente Raalte is één van de vele partners van het Nationaal Park Sallandse Heuvelrug. 

Naast de gemeenten zijn ook de provincie Overijssel, natuurorganisaties, Salland Marketing en 

landbouworganisaties (LTO Noord: Salland en West-Twente) als partners van het Nationaal Park vanaf begin 

af aan betrokken. De rol van de gemeente is om inbreng te leveren welke (economische) kansen er voor de 

gemeente Raalte zijn en geven als gemeente ook signalen af hoe de samenleving reageert op de plannen. 

4. Is er door het college voldoende op toegezien dat alle belanghebbende partijen voldoende zijn 

vertegenwoordigd bij de voorbereiding en verdere invulling van het gebied.

Antwoord: Ja, we hebben aangegeven dat we het van belang vinden dat alle stakeholders worden 

betrokken. LTO Noord Salland is bijvoorbeeld van begin af aan ook deelnemer van de bestuurlijke 

overleggen. Ook hebben we aangegeven dat we het van belang vinden dat het Nationaal Park ook de 

plaatselijke belangen, ondernemers en andere betrokkenen opzoekt, waaronder ook bezorgde agrariërs uit 

Luttenberg. Samen met het Nationaal Park hebben we een informatiebijeenkomst georganiseerd voor deze 

groep. Na deze informatiebijeenkomst heeft het Nationaal Park nog op 21 juni en 28 juni gesprekken 

gevoerd met agrariërs uit Haarle en Luttenberg. Ook hebben er gesprekken mat agrariërs in Luttenberg 

plaatsgevonden met de gemeente Raalte en LTO Noord Salland. Verder zijn er door het Nationaal Park 

belangensessies gehouden met alle 18 deelnemende partijen om te kijken waar de gezamenlijke belangen 

zitten en waar het eventueel schuurt. Verder nemen agrariërs uit Luttenberg inmiddels zitting in het 

Programmateam van het Nationaal Park en is er een klankbordgroep van agrariërs opgericht waarin 

vertegenwoordiging van agrariërs uit alle deelnemende gemeenten zitten. Hierdoor kunnen de 

achterbannen goed worden geïnformeerd. Daarbij zijn er met het Nationaal Park afspraken gemaakt dat in 

de communicatie van het Nationaal Park ook meer de agrarische sector naar voren moet gaan komen. Dit 

wordt door het Nationaal Park opgepakt. 

5. Hoe is op dit moment de informatievoorzienig geregeld richting betrokken inwoners en raadsleden. 

Antwoord: Het Nationaal Park is verantwoordelijk voor de communicatie over het Nationaal Park in 

samenwerking met Salland Marketing. In het breed bestuurlijk overleg worden de betrokken organisaties 



geïnformeerd over de voortgang en kunnen ze hun inbreng leveren. Op verzoek van de betrokken 

gemeenten heeft het Nationaal Park ook een veldbezoek voor raadsleden georganiseerd op 17 juni 2022 

(hierbij waren ook alle raadsleden van de gemeente Raalte uitgenodigd).  Tussentijds wordt de voortgang 

van de verkenning door alle partijen gemonitord. Zo hebben wij u op 1 maart 2022 een informatienotitie 

over de voortang van de verkenning toegestuurd. Begin 2022 hebben wij de jaarevaluatie Nationaal Park 

Sallandse Heuvelrug & Twents Reggedal 2021 gedeeld. Op 25 maart 2021 hebben wij een rond de tafel 

georganiseerd over de verkenning Nationaal Park Sallandse Heuvelrug. De voorzitter van het kernbestuur en 

de programmamanager hebben toen een toelichting gegeven op de verkenning. Verder hebben we op 1 

december 2020 een informatienotitie aan u gestuurd over het ambitieplan Nationaal Park Sallandse 

Heuvelrug. We merken dat u behoefte heeft om tussentijds goed op de hoogte te worden gehouden. Ik ben 

voornemens om dit ook te doen en ik zal ook bij het Nationaal Park aangegeven dat de communicatie 

richting de omgeving goed op orde moet zijn. 


